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Informationskampanj för att söka bygglov 

 

Antalet tillsynsärenden där sanktionsavgift tas ut har ökat på byggnadsnämndens möten. I vissa fall 

kan det handla om stora belopp som tas ut av invånare som missat att invänta startbesked eller 

byggt ett plank som de inte trodde var bygglovspliktigt.  

Tillsynsärenden är aldrig roliga att hantera och det är önskvärt att nämnden ser över hur vi 

ytterligare kan hjälpa västeråsarna att göra rätt från början. En informationskampanj kan skapa 

uppmärksamhet kring frågan och bidra till att fler söker bygglov i rätt tid. Det innebär också en 

möjlighet att öka intäkterna för bygglov eftersom det sannolikt finns ett stort antal olovliga 

byggnationer i staden.  

Ett inspirerande exempel är tre kommuner som gått samman under Sydnärkes byggförvaltning. Där 

gjordes en kampanj med titeln ”Hjälp oss slippa ge dig böter”. Genom att pedagogiskt med ett 

lättsamt språk och bilder förklara hur höga avgifter som kan bli aktuella om man gör fel blev det en 

mängd inkomna bygglovsansökningar till förvaltningen.  

Något liknande skulle kunna göras i Västerås. Genom sociala medier kan stor spridning uppnås till en 

låg kostnad. 

 

Med anledning av ovanstående yrkas 

 

Att byggnadsnämnden under 2024 ska genomföra en informationskampanj för att fler ska söka 

bygglov i tid  
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